
Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 28 maja 2015 r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie 

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 16.00. Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej 
Pilarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek otworzyła posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Teresa Brud 
otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
26 marca 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w mieście Zawidów za 2014 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

5.1 wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
            5.2 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych  
                  na czas oznaczony do 3 lat.  
           5.3.  wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Miasta Zawidów w Stowarzyszeniu  
                „Lokalna Grupa Działania - Partnerstwo Izerskie” z siedzibą w Uboczu. 
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
5.1 wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań. 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon przekazała, iż przeznacza się kwotę 232.680,48 zł na 
dofinansowanie remontu ulicy Wilczej jednocześnie zmniejszając kwotę 43.181,99 zł 
wydatków planowanych na remont pomieszczeń Urzędu Miejskiego.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadała pytanie, jakie dofinansowanie otrzyma Gmina na 
remont ulicy Wilczej.  
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, iż jest to dofinansowanie wynosi 50% na 50%. 
Burmistrz dodał, iż po przetargu kwota na przebudowę ulicy wynosi  około 1.800.000,00 zł.  
Radny Piotr Kosewicz oznajmił, iż w dziale „ochrona zdrowia’ zapisano, że przeznacza się 
kwotę 31.700 zł na dofinansowanie prac inwestycyjnych i zakup wyposażenia do Przychodni 
Rejonowej w Zawidowie. 
Radny P. Kosewicz zadał pytanie, czy prace uzupełniające zostały już wykonane.  



Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż zgodnie z otrzymaną odpowiedzią Dyrektora 
WS SPZOZ na wniosek Rady Miejskiej wszystkie usterki zostały usunięte. 
 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż kwota 30.000 zł będzie przeznaczona na utworzenie 
parkingu przy Przychodni, który nie był zapisany w projekcie.  
Radna Maria Szkwarek zadała pytanie, na co zostanie przeznaczona kwota na wyposażenie 
Przychodni w Zawidowie w wysokości 1.700 zł.  
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, iż kwota zostanie przeznaczona na meble.  
 

5.2 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych  
                  na czas oznaczony do 3 lat. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie i jest to 
kontynuacja umów dzierżawy. 
Pytań nie zadano. 
 
           5.3.  wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Miasta Zawidów w Stowarzyszeniu  
                „Lokalna Grupa Działania - Partnerstwo Izerskie” z siedzibą w Uboczu. 
 
Burmistrz Miasta R. Łężny wyjaśnił, iż zmienia się okres programowania i Stowarzyszenie 
LGD wystąpiło z wnioskiem o kontynuację członkostwa, aby Gmina Zawidów mogła 
wykorzystywać środki na rozwój obszarów wiejskich.  
Pytań nie zadano.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił projekt uchwały, który będzie wprowadzany do 
porządku obrad na sesji, a mianowicie projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Związku 
Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wyjaśnił, iż zmiana dotyczy zapisu wynikającego  
z wystąpienia Gminy Siekierczyn ze ZGZZ.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił projekt uchwały, który będzie wprowadzany do 
porządku obrad na sesji, a mianowicie projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do 
zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu Rejonowego w Zgorzelcu.  
Pytań nie zadano. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący A. Pilarski o godzinie 16.40 zakończył część wspólną 
posiedzenia.  
 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                        Andrzej Pilarski 


